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ســید ابراهیم رییسی در نخستین جلســه ستاد هماهنگی 
اقتصادی دولت با حضور اعضای جدید دولت با قدردانی از عنایات 
و رهنمودهای رهبر معظم انقلاب تاکید کرد: محورهای اقتصادی 
این فرمایشــات باید از طریق دبیرخانه ستاد و هر یک از اعضای 
تیم اقتصادی دولت، به طور دقیق و مســتمر پیگیری و اجرایی 
شود. رییس جمهوری با اشاره به ۱۰ محور مهم اقتصادی مطرح 
شده در رهنمودهای مقام معظم رهبری تصریح کرد: پیوند نزدن 
مشکلات اقتصادی به مذاکرات هسته  ای و نتایج آن باید همواره 
مورد توجه همه اعضای دولت به ویژه ستاد هماهنگی اقتصادی 
قــرار بگیرد و باید محور اصلی در تصمیم گیری ها ظرفیت های 
داخلی و تکیه بر نیروهای فعال و جوان و آماده به کار باشد. رییس 
دولت ســیزدهم توجه لازم و دقیق به اصل مهم عدالت ورزی در 
تمام تصمیمات دولت و بخشنامه های اجرایی را ضروری دانست 
و گفت: همه تصمیمات دولت باید پیوســت عدالت ورزی داشته 
باشــد و بر این مبنا پیگیری و با اقتدار اجرایی شــود. رییسی با 
اشاره به ضرورت شناخت زوایای پیدا و پنهان یارانه ها و اهمیت 
اشــراف دولت بر این موضوع، اظهار داشت: برای توزیع عادلانه و 
بهره مندی عموم مردم به ویژه دهک های پایین جامعه از یارانه، 

برنامه  ریزی ها و ســازماندهی لازم انجام شود.  رییس جمهوری 
همچنین بهبود فضای کسب و کار و اصلاح و تقویت نظام بانکی 
را از وظایف و دســتور کار ستاد هماهنگی اقتصادی برشمرد و با 
اشاره به لزوم اجرای دقیق سیاست های اصل ۴۴ قانون اساسی و 
برطرف کردن اشکالات و موانع خصوصی سازی گفت: این ستاد 
بررسی های لازم را در این زمینه انجام داده و راهکارهای دقیق و 
در عین حال سریع اجرای آن را ارائه کند. رییسی به تیم اقتصادی 
دولــت هم مأموریت داد با اســتفاده از تجربه هــا و دیدگاه های 
نخبگان هرچه سریعتر بودجه دولت و راهکارهای تقویت ارزش 
پولی را بررسی و ارائه کند. انسجام در تصمیم گیری و عملکرد تیم 
اقتصادی دولت، فعال کردن سامانه های مورد نیاز برای برقراری 
نظام ارتباطی مســتمر و شفاف بین بخش های اقتصادی و روان 
ســازی امور در این زمینه از جمله دیگر محورهای  مورد تاکید 
رئیس جمهور در این نشســت بود. در این جلسه همچنین تیم 
اقتصادی دولت مکلف شد درخصوص کنترل بازار ارز و نرخ تورم، 
اقدامات فوری و سازمان یافته انجام دهد به نحوی که مردم اثرات 
آن را در زندگی خود احساس کنند و اطمینان یابند که دولت در 

این زمینه اهتمام لازم را بکار گرفته است.

رئیسی تاکید کرد 

برنامه ریزی برای توزیع عادلانه یارانه 

معاون اول قــوه قضائیه گفــت: خیلی از 
تصاویر پخش شــده مونتاژ است و اصلا ربطی 

به زندان ندارند.
بــه گــزارش ایســنا، حجــت الاســلام 
والمسلمین محمد مصدق در پاسخ به سوالی 
درباره تصاویر منتشر شده از زندان اوین گفت: 
درجلسه ای که با رییس قوه داشتیم، ایشان به 
دادستان کل کشــور  دستور دادند که با قید 
فوریت موضوع را بررسی کنند و پاسخ بدهند 
و هنوز دادســتان کل کشور موعدش نرسیده 
که در این رابطه  پاسخ دهد  و فکرکنم تا فردا 

و پس فردا پاسخ دهند.
وی افزود: خیلی از این تصاویر پخش شده 
مونتاژ اســت و اصلا ربطی به زنــدان ندارد. 
برخــی از جاهــای دیگر اینهــا را گرفته اند- 
نمی گویــم همــه اش- و اصلا ربطــی به قوه 

قضائیه ندارد.
مصدق تاکید کرد: رییس قوه قضائیه تاکید 
دارد و دیروز هم  گفت که  قوه قضائیه مصمم 
است اگر در داخل زندان توسط هر کسی اعم 
از  کارمنــد و قاضی و مســئول و ...  تخلفی 
از مقررات نســبت به متهم و محکوم صورت 
گرفته باشــد صدرصد قوه قضائیــه برخورد 

خواهد کرد.  
در همین حــال نایب رئیس کمیســیون 
حقوقی و قضایی مجلس در واکنش به تصاویر 
اخیر منتشــر شــده از زندان اوین گفت: این 
ابهام برای من رفع نشده است که چرا در این 
تصاویر از زندان اوین، افرادی که مورد ضرب 

و شــتم قرار می گیرند لبــاس زندانی بر تن 
ندارند. حجت الاسلام حسن نوروزی در گفت 
و گو با ایسنا، با اشاره به تصاویری که اخیرا از 
زندان اوین تهران منتشر شده است، گفت: به 
عنوان شخصی که تجربه حضور در زندان های 
طاغوت و زندان های حزب بعث را داشــته ام 
هنوز این ابهام برای من رفع نشــده است که 
چرا در  این تصاویر منتشر شده از زندان اوین، 
افرادی که مورد ضرب و شــتم قرار می گیرند 
لباس زندانی بر تن ندارند و لباس شخصی بر 
تن دارند، در حالی که زندانی لباس مخصوص 

دارد.
وی افــزود: ایــن که رئیس دســتگاه قضا 
دســتور دادند تا موضوع پیگیری شود این از 
بزرگواری ایشان می باشــد، اما برای من که 
ســابقه حضور در زندان های طاغوت و بعث 
را داشــته ام سوال است که چگونه امکان این 
وجود دارد که در جمهوری اسلامی شاهد این 
برخوردها باشیم؟ نسبت به این تصاویر منتشر 
شــده ابهام دارم، چه دلیلی دارد که زندانی را 
مورد ضرب و شــتم قرار بدهند؟ ممکن است 
برای مثال یک زندانی دعوا کند و قصد تعرض 
به دیگری یا زندان بان را داشــته باشد که در 
این میان یک تماس فیزیکی جزئی مانند هل 
دادن رخ بدهد اما ضرب و  شــتم چرا؟ با چه 

دلیلی؟!
نــوروزی ادامــه داد: پیشــتر درخصوص 
زندانیان انفرادی مباحث را پیگیری کردم که 
گفتند تنها مشکل آن ها تنهایی است، اگرچه 

قرآن، مفاتیــح و نهج البلاغه در اختیار آن ها 
قرار می دهند تا قبل از اینکه وارد بند عمومی 

بشوند به مطالعه این کتاب ها بپردازند.
نایب رئیس کمیســیون حقوقی و قضایی 
مجلس بیان کرد: در زمان طاغوت اگر شخصی 
علیه شــاه ســخن می گفت او را شکنجه می 
دادند، اما در جمهوری اسلامی ایران، افرادی 
بــه توهین و اظهارات مختلــف می پردازند و 
کاری به کار آن ها ندارند و با مشــکلی روبرو 
نمی شــوند، حتی شخصی هم که برای مثال 
اقدام تروریســتی انجام داده باشد، بازداشت 
می شود، محاکمه می شود و مجازات خود را 
تحمل خواهد کرد ولی شــکنجه در این میان 

معنایی ندارد.
نوروزی گفــت: این موضوع اخیر برای من 
غیر قابل قبول اســت، در زمانــی که قاضی 
بودم به هیچ عنوان موضوعاتی چون شکنجه 
و ضرب و شــتم را شاهد نبودم و  از خدا می 
خواستیم تحقیقات ســریعا و در روند قانونی 

انجام شود.
نایب رئیس کمیســیون حقوقی و قضایی 
مجلــس اضافه کــرد: مثلا ممکن اســت در 
شــرایطی برق زندان قطع شــود و زندانی به 
دلیل گرما اذیت شود، اما اینکه شکنجه کنند 
و ضرب و شتم، خیر. این موارد در زندان های 
گوانتانامــو و زندان های افغانســتان و رژیم 
صهیونیستی انجام می شود، فکر می کنم در 
این شرایط افغانستان این اقدامات یک شانتاژ 
خبری بود تــا افکار عمومــی از زندان های 

مخوف آمریکا در افغانســتان و شکست های 
اخیر آن ها در منطقه برداشته شود.

چرا در زندان اوین نظارتی وجود 
نداشته است؟

سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس شورای اســلامی با تاکید بر 
لزوم روشن شدن تمام ابعاد قضیه زندان اوین 
گفت: باید مشخص شود چه مدتی پلشتی ها 
در زندان اویــن در جریان بوده و چرا نظارت 

صورت نگرفته است.
محمود عبــاس زاده مشــکینی در گفت 
و گوبا ایســنا دربــاره ورود این کمیســیون 
بــه موضوع تصاویر منتشــر شــده از زندان 
اوین گفت: این موضوع در حال بررســی در 
کمیسیون اصل نود اســت. ما نیز حساسیت 
داشــته و معتقدیم که باید تمام ابعاد قضیه 

روشن شود.
وی افــزود: باید مشــخص شــود که این 
پلشتی ها چه مدتی در زندان اوین در جریان 
بوده و چرا نظارت نکردند؟ کمیســیون اصل 
نود به طور جدی ورود کرده و ما منتظر نتایج 

بررسی ها در این کمیسیون هستیم.

عباس زاده مشــکینی در پایان اظهار کرد: 
قرار شده که کمیســیون اصل نود همه ابعاد 
قضیه را بررســی کند، ما هم در کمیســیون 
امنیت ملی با حساســیت پیگیر هستم تا در 

صورت لزوم ورود کنیم.
هیاتی از کمیسیون اصل نود از زندان 

اوین بازدید می کند
علی خضریان ســخنگوی کمیسیون اصل 
۹۰ نیز در گفت و گو با ایســنا اظهار کرد: به 
دنبال ماموریت رییس مجلس به کمیســیون 
اصل نــود برای پیگیری اتفاقات زندان اوین و 
تصاویر منتشر شده از آن، کمیته قضایی این 
کمیسیون در حال پیگیری این موضوع است.

وی ادامــه داد: طی روزهــای آتی اعضای 
کمیســیون ضمن برگزاری جلسه با مسئولان 
قضایی و ســازمان زندان ها، بازدیدی از زندان 

اوین انجام خواهند داد.
هفته گذشــته محمد باقر قالیباف رییس 
مجلــس گفت که کمیســیون اصــل ۹۰ با 
هماهنگــی دادســتانی کل موضوع مربوط به 
زندان اوین را پیگیری کرده  و اطلاع رســانی 

لازم صورت می گیرد.

سخنگوی هیات رئیســه مجلس شورای اسلامی تاکید 
کرد: نمایندگان مجلس یازدهم از روزهای ابتدایی به دنبال 
رفع نیاز مردم در حوزه مسکن بوده و طرح جهش تولید و 

تامین مسکن را با جدیت دنبال کردند.
به گزارش ایسنا، ســید نظام الدین موسوی در نشست 
خبری بــا خبرنگاران بیان کرد: براســاس اصل ۳۱ قانون 
اساسی همه مردم ایران حق برخورداری از مسکن مناسب 
را دارند و دولت مکلف اســت در راستای تحقق این اصل 
قانون اساســی به منظور تامین مسکن برای اقشار مختلف 
جامعه به ویژه اقشــار ضعیف و کارگــران تمهیدات لازم 
را بیندیشــد. از مدت ها قبل قوانین متعددی برای تامین 
مســکن دیده شــده اســت که بعضا دارای نقاط ضعفی 

می باشد.
سخنگوی هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی در ادامه 
اظهار کرد: متاسفانه از آنجا که در هشت سال گذشته آن 
طور که باید و شاید در حوزه مسکن اقدامی صورت نگرفته، 
حرکت های خوبی که در زمینه ی ســاخت مســکن نیز از 

سالیان پیش کلید خورده بود طی چند سال اخیر متوقف 
شد. یکی از این طرح ها مســکن مهر بود که متاسفانه در 
چند ســال گذشته مغفول ماند. نقصان و کاستی در زمینه 
تامین مسکن منجر به رشــد غیرقابل باور نرخ مسکن در 
سال های اخیر شــد به صورتی که بخش زیادی از جامعه 

دیگر توانایی خرید مسکن را ندارند.
وی ادامــه داد: یکی از اهدافی کــه مجلس یازدهم از 
روزهای ابتدایی شــروع کرد، بحث ساماندهی بازار مسکن 
بود و از همــان ابتدا طرح جهش تولید و تامین مســکن 
در راســتای حمایت از اقشــار ضعیــف جامعه در مجلس 
شورای اسلامی کلید خورد. پس از بررسی های کارشناسی 
این طرح در کمیســیون عمران مجلس به تصویب صحن 
مجلس رســید و در ادامه چندین بار بین مجلس و شورای 

نگهبان رفت و برگشت داشت.
سخنگوی هیات رئیســه مجلس شورای اسلامی اضافه 
کرد: در نهایت پس از اصلاح و رفع ایرادات شورای نگهبان 
این طرح به تایید شورای نگهبان رسید و به زودی توسط 

رئیس مجلس شورای اســلامی به عنوان یک قانون ابلاغ 
خواهد شد و لازم الاجرا می باشد.

موسوی با اشــاره به کلیات مهم در طرح جهش تولید 
و تامین مســکن بیان کرد: در ایــن طرح با توجه به عقب 
ماندگی عمده ای که در زمینه ی ســاخت مســکن داریم 
دولت مکلف شده در چهار سال آینده هر سال حداقل یک 
میلیون واحد مســکونی بسازد و تمام زیرساخت های لازم 
برای تحقق این امر دیده شــده اســت. براساس این طرح 
شورای عالی مسکن به ریاست رئیس جمهور و با جانشینی 
معاون اول رئیس جمهور و دبیری وزیر راه و شهرسازی به 
علاوه ۱۱ عضو کابینه که مرتبط با حوزه مسکن هستند و 

همچنین عضو ناظر مجلس تشکیل می شود.
وی اضافه کرد: همچنیــن در این قانون، صندوق ملی 
مسکن نیز برای تامین منابع مالی لازم جهت ساخت یک 
میلیون مسکن در ســال دیده شده است. منابع متعددی 
برای این امر در نظر گرفته شده است. همچنین تسهیلات 
متعددی برای ســاخت یک میلیون مسکن در سال دیده 

شده است. به عنوان مثال بانک های کشور موظف هستند 
حداقل ۲۰ درصد تســهیلات ســالانه خود را به ســاخت 

مسکن اختصاص دهد.
سخنگوی هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی در ادامه 
خاطرنشــان کرد: در زمینه تامین زمین نیز مقرر شده تا 
تمام زمین هایی که در اختیار ارگان های دولتی در اطراف 
شهرها وجود دارد برای ساخت مسکن به صورت ۹۹ ساله 
در اختیار وزارت راه و شهرســازی قرار گیرد. همچنین در 
بحث تامین مصالح ســاختمانی نیــز پیش بینی در زمینه 
پیش خرید مصالح ســاختمانی به ویژه سیمان و فولاد در 
بورس شده است. همچنین تسهیلاتی مربوط به مجوزهای 
ســاختمانی نظیر پایان کار و ســایر مجوزها دیده شده تا 
با ۳۰ درصد تخفیف صادر شــود. در این طرح به مســائل 
فرهنگــی و اجتماعی نیز توجه شــده و تدابیر لازم برای 
جلوگیری از آســیب به محیط زیست و همچنین مسائل 
مذهبی در توسعه و ساخت شهرک های جدید اعمال شده 

است.

رئیس قوه قضائیه با انتقاد از رانتی شــدن 
برخی کارشناســی ها، گفت: وقتی فرایند انجام 
یک کارشناسی طولانی می شود و یا کارشناس 
نظریه نادرستی ارائه می دهد، باید حتماً از سوی 
قاضی یا مرکز کارشناسان مورد بازخواست قرار 

گیرد.
به گزارش ایســنا به نقل از مرکز رسانه قوه 
محسنی  والمسلمین  قضائیه، حجت الاســلام 
اژه ای در هشــتمین جلســه ســتاد راهبری 
اجرای سند تحول قضایی که به منظور بررسی 
»هوشمندســازی ارجــاع و ســاماندهی زمان 
فرایند کارشناســی« برگزار شد، اظهار داشت: 
کارشناسی در آرای قضایی نقش مستقیمی دارد 
و بسیاری از احکام قضات بدون نظر کارشناسی 

صادر نمی شود.
رئیس قوه قضائیه تصریح کرد: بخشــی از 
نارضایتی ها نســبت به اطاله دادرســی و آرای 
صادره ناشی از کارشناسی های مسأله دار است 
که ریشــه در ارجاعات نادرست از سوی برخی 
قضات، ضعف کارشناسی ها، خلاء های قانونی و 

ناآشنایی مردم با مسائل حقوقی دارد.

محســنی اژه ای با انتقاد از عــدم نظارت 
دقیق بر روند کارشناســی ها گفت: بخشــی 
از مشــکلات با الزام قضات به تبیین شــفاف 
موضــوع کارشناســی ها، تعییــن زمان برای 
انجام کارشناسی و نظارت و پیگیری بر فرایند 

کارشناسی قابل حل است.
رئیس قوه قضائیه با تأکید بر این که بسیاری 
از مشکلات کارشناسی ها را می توان بدون وضع 
یا اصــلاح قانون رفع کرد، متذکر شــد که در 
صورت لزوم دستورالعملی در این خصوص صادر 

خواهد کرد.
محسنی اژه ای با انتقاد از رانتی شدن برخی 
کارشناسی ها، اظهار داشت: وقتی فرایند انجام 
یک کارشناسی طولانی می شود و یا کارشناس 
نظریه نادرستی ارائه می دهد، باید حتماً از سوی 
قاضی یا مرکز کارشناسان مورد بازخواست قرار 

گیرد.
رئیس قوه قضائیه همچنین متذکر شد که 

مشکلات ناشــی از خلاء های قانونی را می توان 
از طریــق پیگیری اصــلاح قانــون مربوط به 
کارشناسان رســمی برطرف کرد و از معاونت 
حقوقی خواست این موضوع را بررسی و پیگیری 

کند.
در این نشست، رئیس مرکز وکلا، کارشناسان 
رسمی و مشــاوران خانواده گزارشی از اقدامات 
این مرکز برای تحول در نظام کارشناسی رسمی 

ارائه کرد.
علی بهادری جهرمی گفت: نظام کارشناسی 
به نســبت اهمیتی که دارد، ساماندهی نشده 

است.
وی با اشــاره بــه چالش غیــر متقن بودن 
برخــی آرا و تصمیمات قضایی به دلیل خطای 
برخی نظرات کارشناســی از لــزوم تخصصی 
و هوشمندســازی فرایند کارشناسی ها سخن 
گفت و افزود: سیســتمی نبودن اعلام تخلفات 
کارشناســی، فقدان وحدت رویه در ارزیابی ها، 

صدور قرارهای غیر ضروری توسط برخی قضات، 
عدم تــوازن در توزیع کارشناســی ها و ارجاع 
کارشناســی به افراد فاقد صلاحیت مهم ترین 

چالش های حوزه کارشناسی می باشد.
ادامه جلسه به بحث کارشناسی و تخصصی 
در مورد چگونگی رفع این چالش ها و موضوعات 
دیگری ذیل سند تحول دستگاه قضا اختصاص 

یافت.
رئیس قوه قضائیه 

فعالیتی در توییتر ندارد
مرکز رســانه قــوه قضائیــه اعــلام کرد: 
هیچ  اژه ای  محسنی  حجت الاسلام والمسلمین 
فعالیتــی در توییتر ندارد و انتســاب هرگونه 
حســاب کاربری به رئیس دستگاه قضا در این 

شبکه اجتماعی تکذیب می شود.
به گزارش ایســنا، اطلاعیه مرکز رسانه قوه 

قضائیه در این باره را می خوانید:
در پی انتساب برخی از حساب های کاربری 

در توییتر به رئیس قوه قضائیه، مجددا به اطلاع 
می رســاند حجت الاسلام والمسلمین محسنی 
اژه ای هیــچ فعالیتی در این شــبکه اجتماعی 
ندارد و انتساب هرگونه حساب کاربری به رئیس 
دستگاه قضا در شبکه اجتماعی توییتر تکذیب 

می شود.
چندی پیش و همزمان با عید ســعید غدیر 
خم، صفحه رسمی حجت الاسلام والمسلمین 
محسنی اژه ای در اینستاگرام، اپارات و روبیکا، 
به نشانی ejeii_org @ و با انتشار فرازهایی از 
نامه حضرت امیر به مالک اشتر، آغاز به کار کرد.
کاربران فضای مجازی می توانند از طریق این 
صفحات علاوه بر آگاهی از اخبار و مواضع رئیس 
دستگاه قضا در دوره تحول و تعالی قوه قضائیه، 
نظرات پیشنهادات و انتقادات خود را نیز با هدف 

دیده بانی مردمی، مطرح کنند.
https://www.instagram. اینستاگرام: 

/com/ejeii_org
https://www.aparat.com/ آپــارات: 

ejeii_org
https://rubika.ir/ejeii_org :روبیکا

فرمانده نیروی دریایی ارتش گفت: مجموعه نیروی دریایی 
ارتش با بهره گیری از هوش و اســتعداد متخصصان و با تکیه  
بر تجارب گذشــتگان و پیشکسوتان، می تواند هر ناممکنی را 
ممکن ســازد. به گزارش ایســنا به نقل از ارتش، امیر دریادار 

شــهرام ایرانی فرمانده نیروی دریایی ارتش در آئین تکریم و 
معارفه فرمانده فنی این نیرو، پیشرفت و صعود ممتد نیروی 
دریایی ارتش در عرصه های مختلف را یک تکلیف دانســت و 
گفت: مسیر ما باید، مسیر ارتقاء و اعتلا باشد و این موضوع به 
تلاش جهادی و حساب شده نیاز دارد. فرمانده نیروی دریایی 
ارتش با اشــاره به جمله ی »راه ما راه حســین )ع( است« به 
 عنوان شعار راستین نیروی دریایی ارتش، تصریح کرد: به دلیل 
ظرفیت چشــم گیری که در این نیروی راهبردی وجود دارد، 
مجموعه نیروی دریایی ارتش می تواند با بهره گیری از هوش 

و استعداد متخصصان و استفاده از ویژگی های مثبت کارکنان 
مانند وظیفه شناسی و تلاش های  بی شائبه و با تکیه بر تجارب 

گذشتگان و پیشکسوتان هر ناممکنی را ممکن سازد.
وی گفت: اینکه می گوییم »راه ما راه حسین )ع( است« این 
همان ویژگی وظیفه شناسی و پادر رکاب بودن است که با این 

نگاه می توانیم کارهای بزرگی را به انجام برسانیم.
امیر دریادار ایرانی با تأکید بر اهمیت جایگاه اســتراتژیک 
فرماندهی فنی در سطح نیرو، گفت: فرمانده فنی، یک محور 
اصلــی در نیروی دریایی اســت و ما اگــر بخواهیم فرامین 

فرماندهی معظم کل قوا )مدظله العالی( در زمینه خودکفایی و 
بی تأثیر کردن تحریم ها را به سرمنزل مقصود برسانیم مجموعه 
نیروی دریایی ارتش و به خصوص فرماندهی فنی باید با تلاش 
و دقت مضاعف موجب پیشرفت های روزافزون شود تا در سطح 

کلان شعار راهبردی این نیرو را متبلور کند.
فرمانده نیروی دریایی ارتش در پایان این مراســم ضمن 
تشــکر از زحمات و تلاش های ناخدایکــم ظهیرنیا، انتصاب 
امیــر دریــادار دوم فاضل نیا را به عنــوان فرماندهی فنی این 
نیــرو را تبریک گفت و خاطرنشــان کرد: امیــر فاضل نیا در 
زمان فرماندهی کارخانجات نیــروی دریایی ارتش ثابت کرد 
که با ابتکار و نوآوری خود در زمینه تســلیحاتی می تواند در 
راستای تحقق هرچه بیشــتر اقتدار جمهوری اسلامی ایران 

مأموریت های محوله را به انجام برساند.

معاون اول قوه قضائیه: 

خیلی از تصاویر زندان اوین مونتاژ است 
ابهامات نایب رئیس کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس درباره تصاویر اوین

سخنگوی هیات رئیسه مجلس:

طرح جهش تولید مسکن، به زودی ابلاغ و لازم الاجرا می شود

انتقاد رئیس قوه قضائیه از رانتی شدن برخی کارشناسی ها

امیر دریادار ایرانی: 

نیروی دریایی ارتش می تواند هر ناممکنی را ممکن سازد

جانشین فرمانده کل سپاه:
مشارکت در همه امور را وظیفه خود می دانیم

جانشــین فرمانده کل سپاه  با بیان اینکه  سپاه برای خدمتگزاری هر کجا نیاز 
باشــد  ورود می کند، گفت: ۱۰ مرکز ترک اعتیاد با عنوان اردوگاه های کرامت با 

همت سپاه در کشور در دست راه اندازی است.
به گزارش ایســنا به نقل از سپاه نیوز، سردار علی فدوی در بازدید از اردوگاه 
کرامت اصفهان اظهار داشت: هر کجا برای خدمت به مردم نیاز باشد سپاه ورود 

می کند و همواره در کنار مردم خواهد بود.
وی با بیان اینکه بر اســاس فرمایشــات رهبر معظم انقلاب، سپاه نسبت به 
راه اندازی اردوگاه کرامت اقدام کرده اســت، افزود: بــرای این امر راه اندازی این 
مرکز به ۱۰ استان ابلاغ شده که نخستین مرکز در تهران ایجاد شد. این اردوگاه 
تاکنون علاوه بر تهران در استان های قم، اصفهان، کرمان، همدان، البرز و لرستان 

راه اندازی شده است.
وی با بیان اینکه بودجه برای راه اندازی اردوگاه کرامت تخصیص یافته است، 
ادامه داد: ذات سپاه این است که در همه عرصه ها ورود کند چه در سیل و زلزله، 
چه در جبهه های دفاع از کیان مســلمانان در خارج از کشور و چه در کمک به 
مدیریت بیماری کرونا و ترک اعتیاد، ما مشــارکت در همه امور را وظیفه خود 

می دانیم.
سردار فدوی با اشاره به اینکه ترک اعتیاد در اردوگاه های کرامت در چندین 
مرحله انجام می شــود، اضافه کرد: ســم زدایی اولیه، سم زدایی تخصصی، روان 
درمانی، اشتغال و جامعه پذیری در مراکز کرامت سپاه مورد توجه است تا در این 
زمینه افراد را به صورت کاملًا بهبود یافته به جامعه برگردانیم. اردوگاه های کرامت 

بر اساس نیاز جامعه در کشور توسعه خواهند یافت.

 تشکیل کمیته تخصصی اجتماعی و معیشت
 ستاد ملی کرونا

بعد از ظهر دیروز )یکشنبه( کمیته تخصصی اجتماعی و معیشت ستاد ملی 
کرونا، به ریاست ولی اسماعیلی در کمیسیون اجتماعی مجلس و با حضور وزیر 
تعاون، معاونین وزارت کشور، آموزش و پرورش، فرهنگ و ارشاد، کمیته امداد و 

سازمان اجتماعی وزارت کشور تشکیل و اولین جلسه آن برگزار شد.
همچنین قرار است این کمیته هر دو هفته یک بار یک جلسه در کمیسیون 

اجتماعی مجلس شورای اسلامی برگزار کند.
بر اســاس این گزارش، ولی اســماعیلی، رییس کمیسیون اجتماعی مجلس 
و عضو جدید ســتاد ملی کرونا در جلسه روز شــنبه )۶ شهریورماه( درخواست 
تشــکیل کمیته تخصصی اجتماعی و معیشت ستاد ملی کرونا را داد که مخبر 

معاون اول رئیس جمهور دستور موافقت را صادر کرد.

الهیان: 
یک زن به عنوان وزیر آموزش و پرورش معرفی شود

یک عضو فراکسیون زنان مجلس شورای اسلامی خواستار معرفی یک زن به 
عنوان وزیر آموزش و پرورش شد.

به گزارش ایسنا، زهره الهیان نماینده تهران در مطلبی در صفحه توییتر خود 
نوشت:

» جای خالی حضور زنان در کابینه محسوس است. آقای رئیسی  یک زن را به 
عنوان وزیر آموزش و پرورش معرفی کند. حضور یک وزیر زن در عرصه تعلیم و 

تربیت منشاء اتفاقات خوب برای آینده فرزندانمان است.«
نمایندگان مجلس شــورای اســلامی در رای اعتماد به کابینه معرفی شده 
ابراهیم رییســی رییس جمهوری به حسین باغ گلی وزیر پیشنهادی آموزش و 
پرورش اعتماد نکردند. اکنون این وزرات خانه با سرپرســت اداره می شود. طبق 
آیین نامه داخلی مجلس، رییس جمهوری برای معرفی وزیر پیشنهادی آموزش 

و پرورش سه ماه فرصت دارد.

تکذیب ادعای امضای حکم شهردار تهران
 از سوی وزیر سابق کشور 

مشــاور وزیر سابق کشور نوشــت: هرگونه ادعا مبنی بر تمایل یا عدم تمایل 
امضای حکم شهردار تهران از سوی وزیر کشور سابق صحت ندارد.

به گزارش ایرنا، روح الله جمعه ای روز یکشــنبه در حســاب کاربری خود در 
توییتر نوشــت: برخلاف شــایعات تا پایان فعالیت عبدالرضا رحمانی فضلی در 
وزارت کشــور پروسه قانونی استعلامات برای صدور حکم هیچ یک از شهرداران 

کلانشهرها تمام نشده و به مرحله تصمیم گیری برای امضا نرسیده بود.
جمعه ای اظهار داشت: اساسا هرگونه ادعا مبنی بر تمایل یا عدم تمایل امضای 

حکم شهردار تهران از سوی وزیر کشور سابق صحت ندارد.

هیات رئیسه مجمع نمایندگان استان تهران
 انتخاب شدند

ســیدرضا تقوی و رضا تقی پور انوری به عنوان رییس و نایب رییس و ســید 
نظام الدین موسوی و حسن نوروزی به عنوان دبیران اول و دوم مجمع نمایندگان 

استان تهران برای اجلاسیه دوم دور یازدهم انتخاب شدند.
به گزارش ایرنا، علی خضریان با اشاره به نتایج انتخابات اعضای هیات رییسه 
مجمع نمایندگان استان تهران برای دومین اجلاسیه دوره یازدهم مجلس شورای 
اســلامی، گفت: در نشست مجمع نمایندگان اســتان تهران امروز - یکشنبه - 
گزارش عملکرد مجمع در یک سال گذشته قرائت شد، همچنین انتخابات هیات 
رییســه مجمع برای اجلاســیه دوم دوره یازدهم مجلس با حضور اکثریت اعضا 

برگزار شد.
ســخنگوی مجمع نمایندگان اســتان تهران با اشــاره به انتخابش به عنوان 
سخنگوی اجلاسیه دوم مجمع نمایندگان اســتان تهران، اظهار کرد: بر اساس 
نتایج سیدرضا تقوی و رضا تقی پور انوری به عنوان رییس و نایب رییس مجمع 
و ســیدنظام الدین موسوی و حســن نوروزی به عنوان دبیران اول و دوم مجمع 

نمایندگان استان تهران برای اجلاسیه دوم دور یازدهم انتخاب شدند.
خضریان خاطرنشــان کرد: در مجمع نمایندگان با توجه به اســتقرار دولت 
سیزدهم بر همکاری و همدلی با دولت و دولت مردان جهت رفع مشکلات مردم 
اســتان تهران تاکید شد، به همین جهت قرار شد جلســاتی را با وزیران دولت 
سیزدهم برگزار کنیم. در ادامه نشست امروز جهت پیگیری تخصصی موضوعات 

استان تهران، ۶ کمیته نیز تشکیل شد.
وی ادامــه داد: کمیته های سیاســی - امنیتی و قضایی، اقتصاد و اشــتغال، 
فرهنگــی- اجتماعی و علم و فناوری، صنایع و انرژی، عمران و امور شــهری و 
روستایی و همچنین سلامت و محیط زیست در مجمع نمایندگان استان تهران 
تشــکیل شد و هر کدام از نمایندگان اســتان در یک یا دو کمیته مربوطه عضو 

شدند تا مسائل و مشکلات مردم در سطح استان تخصصی تر پیگیری شود.
سخنگوی مجمع نمایندگان اســتان تهران تاکید کرد: با نظر رییس مجمع 
نمایندگان، امیرحســین باقرنــژاد نیز همچنان به عنوان دبیــر اجرایی مجمع 

نمایندگان استان تهران به فعالیت خود ادامه می دهد.

شبکه دیده بانی نیروی پدافند 
به سامانه های الکترواپتیک بومی تجهیز شد

معاون هماهنگ کننده نیروی هوایی ارتش از تجهیز شبکه دیده بانی نیروی 
پدافند هوایی ارتش به ســامانه های الکترواپتیک پیشرفته بومی و مقاوم در برابر 

جنگ الکترونیک خبر داد.
به گزارش ایرنا از روابط عمومی نیروی پدافند هوایی، امیر سرتیپ سپهری راد 
فرمانــده تمرین دیده بانی بصیر نیروی پدافند هوایی، در مرکز عملیات حضرت 
ولیعصــر )عج( این نیرو اظهار کرد: امروز بیشــترین تمرکز این تمرین بزرگ بر 
روی کارکرد سامانه های دیده بانی در دقت کشف و انتقال گزارشات است که در 

سراسر کشور مستقر شده اند.
وی افزود: نزدیک بــه ۴ هزارنقطه پدافندی که وظیفه دیده بانی بصری را بر 
عهده دارند به عنوان دیده بان در کل گستره جغرافیایی کشور مستقر هستند و 
از لایه های مختلف ارتباطی و مخابراتی پیشــرفته استفاده می کنند تا نسبت به 
انتقال اطلاعات به مراکز فرماندهی و کنترل منطقه ای )soc( و شبکه یکپارچه 

پدافندی کشور اقدام کنند.
سرتیپ سپهری راد با بیان اینکه در این تمرین سامانه های پیشرفته مخابراتی 
با قابلیت انتقال صوت و دیتا، مقابله با جمینگ در اختیار مجموعه دیده بان های 
کشــور قرار گرفته است، گفت: بر این اساس داده ها و اطلاعات پست های دیده 
 )soc( بانــی در کوتاه ترین زمان ممکن به مراکز فرماندهی و کنترل منطقه ای
جهت پردازش، تلفیق و تطبیق با اطلاعات راداری منتقل و از آنجا برای تصمیم 

گیری و اقدام در اختیار شبکۀ یکپارچۀ پدافند هوایی قرار می گیرد.

اخبار کوتاه


